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     OBEC ŠTITÁRE, PRI PRAMENI 125/14, 951 01 ŠTITÁRE 

 

Z Á P I S N I C A  Z 2 .ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA, 

konaného dňa 23.júna 2021 
 

K bodu č.1:  Otvorenie 

Začiatok :               17,00 hod. 

Miesto konania :     Spoločenský dom Štitáre 

Predsedajúca :         Katarína Kóšová ,poslankyňa, na základe ustanovujúceho zasadnutia 

Prítomní poslanci:   Michal Beňo, Katarína Kóšová, Valéria Kurucová, Ing. Daniel Pindeš 

                                 Renáta Godárová 

 

 

K bodu č. 2: Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

A) 

Návrhová komisia:  predseda – Valéria Kurucová, člen – Michal Beňo 

Overovatelia zápisnice:          Ing. Daniel Pindeš, Renáta Godárová 

 

 

Tento návrh bol prijatý uznesením č. 24A/2021 
 

 

B) 

Zapisovateľ zápisnice:  Valéria Nagyová 

 

Pán poslanec Ing. Pindeš a pán poslanec Beňo boli proti bez udania dôvodu a pani poslankyňa 

Kurucová sa zdržala. Vzhľadom k tomu sa navrhla nová zapisovateľka p.  Godárová  -

odmietla, 

Kurucová-odmietla 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 24B/2021 

 

C) 

Zapisovateľ zápisnice:                       Katarína Kóšová 

 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 24C/2021 

 

 

K bodu č. 3: Schválenie programu zasadnutia 

 

Predsedajúca vyzvala poslancov obecného zastupiteľstva na pripomienky alebo pozmeňujúci 

návrh. Na základe návrhu poslankyne Kurucovej sa pôvodný bod č.30 /návrh zmeny aktuálna 

Web sídla obce/ruší, vzhľadom k tomu ,že v programe je potvrdenie uznesenia 17/2021, 

bod č.19 sa presúva pod bod č. 13,ostatné body pôjdu zostupne, bod č. 20 doplnené nové 

uznesenie-návrh na odsúhlasenie úhrady nákladov firme Roadtrans  Nitra,s.r.o., a bod č.36 

nový návrh, Žiadosť-zaslanie hromadnej reklamácie  spol. Orange. 

Predsedajúca obdržala upravený program . 
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Program: 

1.) Otvorenie 

2.) Určenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3.) Schválenie programu zasadnutia 

4.) Kontrola plnenia uznesení 

5.) Interpelácie poslancov 

6.) Odsúhlasenie návrhu uznesenia „Dohoda o pristúpení k zmluve o službách vo 

verejnom záujme a zabezpečení mestskej autobusovej dopravy osôb v meste Nitra“ 

7.) Správa nezávislého audítora 

Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu a k auditu za rok 2020 

Odsúhlasenie záverečného účtu obce Štitáre za rok 2020 

8.) Vymenovanie zástupcu starostky obce Štitáre 

9.) Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

10.)  Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce Štitáre 

11.)  Odsúhlasenie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č.1/2019 o určení výšky finančných príspevkov na   

čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v  v školskom výchovno-vzdelávacom zariadení a na čias-

točnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskom účelovom zariadení v zriaďovateľskej pô-

sobnosti Obce Štitáre 

12.) Odsúhlasenie žiadosti  Tatiany Macekovej na odpredaj podielu pozemku parciel regis-

tra „E“ č. 536/1 a č. 536/3, katastrálne územie Dolné Štitáre 

13.) Odsúhlasenie žiadosti spoločnosti IVIS SK s.r.o. Štitáre, zastúpená spoločnosťou  

Helpinvest International s.r.o. Nitra ohľadne odsúhlasenia štúdie  „Štitáre IBV-Dolné 

Mokriny /Urbanistická štúdia/“pre záhradkársku zónu Dolné Mokriny v lokalite „H“ 

14.)  Žiadosť spoločnosti REAMIL group s.r.o. Nitra  o posúdenie Urbanistickej štúdie – 

ŠTITÁRE, IBV – POD LESOM – MAJERSKÉ s dátumom 04/2021, parcela reg. „C“ 

č. 1064/233, druh pozemku ostatná plocha  výmere  5935 m2 

       15.)Schválenie opravy ciest Kolíňanská, prepojovacia Jókayho – Ku Gáborke a  Nagyova     

             /k Bažantnici/ na základe cenového prieskumu v sume  59 018,71 EUR z rezervného 

             fondu  firmou RENOVIA, s.r.o., Lieskovec 

       16.) Odsúhlasenie žiadosti  Michala Raisa o zmenu územného plánu Dolné Štitáre na 

              pozemku parciel registra „C“ č. 279 a č. 280, katastrálne územie Dolné Štitáre 

       17.) Schválenie návrhu zmluvy na darovanie a odkúpenie nehnuteľnosti  (Majerská ulica)    

             vrátane inžinierskych sietí (verejné osvetlenie, vodovod, dažďová kanalizácia, cestná 

             komunikácia) 

        18.) Kúpa obecného  automobilu v sume do 20 000,-€ 

        19.) Realizácia projektu „Spevnené plochy  pri kostole, Štitáre“  vysúťaženou firmou   

              ROADTRANS NITRA na základe verejného obstarávania z miestneho rozvoja 

              v sume 17 534,92 Eur 

        20.) Odsúhlasenie úhrady nákladov ROADTRANS Nitra ,s.r.o. vo výške 3681,99 € 

               a úhrady nákladov a úhrady faktúry č.20200151 od firmy STAVBY Nitra ,s.r.o., vo   

               výške 498,. € a pokladničný blok od firmy Žibrica spol.s.r.o., vo výške 33,48€ za 

               realizáciu na parcele registra C č.22, vedenej na LV 1736 vo vlastníctve obce. 

        21.) Žiadosť o opravu prístupovej cesty na ulici Pod Agátmi v úseku od hlavnej 

               asfaltovej komunikácie po vstup na spevnenú cestu zámkovou dlažbou 

        22.)Vypracovanie projektovej dokumentácie na nové pódium so železobetónovou 

               konštrukciou v sume 1 500,-€ 

       23.)Odsúhlasenie obecnej parcely pre účely vybudovania kovového srdca na zber „Pet 
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              vrchnákov“ v sume 600.-€ 

       24.) Žiadosť TJ FC Dolné Štitáre  o zmenu využitia dotácie poskytnutej na činnosť klubu 

              na rok 2021 a použitie zostatku finančných prostriedkov z roku 2020 v celkovej sume        

             3 700,-EUR 

      25.) Vypracovanie projektovej dokumentácie na Jahodovú ulicu v sume 4 000,-€ 

      26.) Žiadosť obyvateľov ulice Jahodová o opravu príjazdovej cesty p.č. 1151/17 asfaltom 

      27.) Úprava ulice Pri Kaplnke frézovaným asfaltom v sume 1 500,-€ 

      28.) Odsúhlasenie dodatku č. 11 k Zmluve o službách vo verejnom záujme v mestskej 

              autobusovej doprave dopravcom ARRIVA Nitra 

      29.) Rozšírenie verejného osvetlenia na Viničnej ulici v sume 5 400,-€ 

      30.) Nákup frézovaného asfaltu pre potreby obce Štitáre v množstve 500 ton za cenu 

             7,38€/t 

       31.) Potvrdenie uznesenia 15/2021 „Schválenie návrhu VZN č. 2/2021 Zásady 

               hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štitáre“ 

       32.) Potvrdenie uznesenia 17/2021 „Schválenie návrhu VZN č. 4/2021 Zásady 

              umiestňovania informácií právnických a fyzických osôb vykonávajúcich 

              podnikateľskú činnosť na webovom sídle obce Štitáre“ 

       33.) Dopravné značenie pre otočisko MHD 

       34.) Zvolanie stretnutia s predstaviteľmi COOP JEDNOTA SD Nitra 

       35.) Stavebná uzávera v lokalite Majerské „G“ z dôvodu vykonania jednoduchých 

               pozemkových úprav 

       36.) Zaslanie hromadnej reklamácie a žiadosti za obec Štitáre spoločnosti Orange 

              Slovensko a.s. Metodova 8, 82108 Bratislava o skvalitnenie , zosilnenie signálu 

               Pokrytie  GSM signálu v obci Štitáre 

       37.) Informácia zo zasadnutia PZO pre separovaný zber a nakladanie s odpadmi 

       38.) Rôzne 

       39.) Diskusia 

       40.) Záver 

 

Predsedajúca  konštatovala, že program 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený 

so všetkými zmenami tak ,ako boli odprezentované.   

 

Tento bol  prijatý uznesením č. 25/2021 
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K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenie:  splnené:     3/2021,4/2021,5/2021,6/2021,10/2021,11/2021,12/2021,16/2021 

                    nesplnené: 7/2021,8c/2021,19/2021,20/2021,21/2021 
 

Uznesenie : č.10/2021 :Žiadosť  Mgr. Petra Bartu o úpravu rigola 
Predsedajúca informovala prítomných o vyhotovení štúdie s tromi alternatívami a s tromi 

cenovými ponukami.  Navrhuje stretnutie poslancov so zhotoviteľom štúdie, aby vybrali 

jednu ponuku  z troch alternatív . Na základe toho sa dá vypracovať projektová dokumentácia. 

Všetci poslanci boli za takéto riešenie. 

 

Tento bol  prijatý uznesením č. 26/2021 

 

Uznesenie : č.19/2021 : Schválenie zabezpečenia zberných nádob /kontajnerov/ na 

separovaný odpad Plasty na zbernom hniezde Sőprős I, Sőprős II a /Plasty, sklo, bio 

odpad/ v cintoríne 
Predsedajúca navrhuje kúpu zrealizovať až po stretnutí s p. Bakytom, ktoré organizuje pán 

poslanec Michal Beňo. Všetci poslanci súhlasili. 

 

Tento bol  prijatý uznesením č. 27/2021 
 

Predsedajúca konštatuje, že obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie kontrolu 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

  

Poslanec Ing .Daniel Pindeš - apeloval na to , aby poslanci dostali všetky materiály najneskôr 

10 dní pred zastupiteľstvom ,tak ako je v rokovacom poriadku a kompletné 
 

K bodu č. 5: Interpelácie poslancov 

 

Zo strany poslancov neboli žiadne požiadavky. 

 

K bodu č. 6: Odsúhlasenie návrhu uznesenia „Dohoda o pristúpení k zmluve o 

službách vo verejnom záujme a zabezpečení mestskej autobusovej dopravy osôb v meste 

Nitra“ 
Predsedajúca  informovala poslancov o zabezpečení mestskej autobusovej dopravy od 

01.01.2022  novou spoločnosťou .Táto zmluva je medzi Mestom Nitra ako objednávateľom , 

konzorciom dopravcov  Transdev Morava s.r.o.  a TD Transport s.r.o. ako dopravcom a obcou 

Štitáre ako pristupujúcou stranou. Celé znenie zmluvy mali poslanci k dispozícii. 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky. 
 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 28//2021 

 

K bodu č. 7: Správa nezávislého audítora 

          Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu a k auditu za rok 2020 

                      Odsúhlasenie záverečného účtu obce Štitáre za rok 2020 

 

Predsedajúca vzhľadom k tomu ,že všetky materiály  poslanci   obdržali elektronickou 

formou, nakoľko písomné pripomienky ani návrhy neboli prijaté, dala hlasovať za schválenie 

záverečného účtu obce Štitáre a rozpočtového hospodárenia za rok 2020. Konštatovala, že 

obecné zastupiteľstvo v Štitároch v súlade s § 16 ods. 10 písm. a) a b) zákona 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších zmien uzatvára záverečný 



                                                 
 

5 

 

účet s výrokom: celoročné hospodárenie a záverečný účet Obce Štitáre za rok 2020 schvaľuje 

„bez výhrad“.   

 

a) schvaľuje: 

    Hospodársky výsledok -prebytok zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a      

                  b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o    

                  zmene  a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 

     73 122,50    EUR 

 

b) berie na vedomie: 

    Hospodársky výsledok - prebytok zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a),     

                 b) a c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

                 a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 

     70 588,53 EUR 

 

c)  schvaľuje: 

     použitie rozdielu finančných operácií vo výške  70 588,53  EUR nasledovne: 

  -   na tvorbu rezervného fondu v sume:                    55 720,53  EUR 

  -   na tvorbu fondu miestneho rozvoja v sume:       14 868,00  EUR 

 

 d) berie na vedomie : 

     Aktuálny hospodársky výsledok z výkazu ziskov a strát za rok 2020 po zdanení 

je     

                 prebytok v sume  97 432,16  EUR. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 29//2021 

 

 

K bodu č.8 :Vymenovanie zástupcu starostky 

 

Predsedajúca : 21.4.2021sa pán poslanec Ing. Daniel Pindeš vzdal funkcie zástupcu starostky 

a vzhľadom k tomu, že  p. starostka  je stále PN, je na zastupiteľstve ,aby vymenovali 

zástupcu. 

Poslanec Michal Beňo sa dotazoval  na poverenie, aké pani starostka udelí zástupcovi, 

navrhol p. Valériu  Kurucovú. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 30//2021 
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K bodu č.9 : Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

 

Predsedajúca vzhľadom k tomu, že všetci poslanci mali materiály ohľadne voľby hlavného 

kontrolóra k dispozícii v krátkosti informovala prítomných o podmienkach voľby hlavného 

kontrolóra na základe ustanovenia § 18a ods. 2 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení  neskorších predpisov ,voľba  hlavného kontrolóra obce Štitáre je na obdobie 6 rokov 

(2021 – 2027) , deň konania voľby  2.8.2021 – posledný možný termín. Všetky podmienky 

budú zverejnené  obvyklým spôsobom (web sídlo obce, facebook, lokálne noviny, úradná 

tabuľa..)Na účely vyhodnotenia splnenia kritérií kandidátov na hlavného kontrolóra Obecné 

zastupiteľstvo ustanovuje komisiu na vyhodnotenie splnenia podmienok, v zložení: predseda 

a 2 členovia. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 31 /2021 

 

K bodu č.10: Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce Štitáre 

 

Predsedajúca : obcou vypracované zásady hospodárenia s majetkom obce Štitáre poslanci 

obdržali mailom .Písomné pripomienky boli zo strany poslankyne Valérie Kurucovej, ktoré sa 

zapracovali a budú doložené k zápisnici. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 32 /2021 

 

K bodu č.11: Odsúhlasenie návrhu  Dodatku č. 1/2021 k VZN č. 1/2019 o určení 

výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školskom 

výchovno-vzdelávacom zariadení a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady 

v školskom účelovom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Štitáre 

 

Predsedajúca: všetci poslanci ohľadne návrhu na zmenu VZN č.1/2019 ,ktorým sa určuje 

výška  mesačného príspevku obdržali dôvodovú správu od  p. riaditeľky  Materskej školy v 

Štitároch. Táto dôvodová správa bude doložená k  zápisnici. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 33 /2021 
 

K bodu č.12: Schválenie žiadosti Tatiany Macekovej na odpredaj podielu pozemku 

parciel registra „E“ č. 536/1,druh pozemku orná pôda, celková výmera 4324 m2 v 

podiele ½  a č. 536/3, druh pozemku orná pôda, celková výmera 4323m2 v podiele 1/2 ,  

katastrálne územie Dolné Štitáre, cena dohodou 

 

Poslanec Michal Beňo : žiadosť od tejto pani prišla na obecný úrad pomerne skoro, je smutné, 

že sa k nám dostala 10 dní pred zastupiteľstvom a nemali sme možnosť s touto pani sa 

stretnúť a dohodnúť sa. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová :mám tomu rozumieť tak ,.že nám ponúka predkupné právo 

parcely, kde je spoluvlastník obec ?Ak áno , navrhujem jednanie s pani  Macekovou a využiť 

možnosť predkupného práva na báze občianskeho zákonníka o predkupnom práve, prípadne 

znaleckým posudkom. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 34/2021 
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K bodu č.13: Schválenie žiadosti  spoločnosti IVIS SK s.r.o. Štitáre, zastúpená 

spoločnosťou Helpinvest International s.r.o. Nitra ohľadne odsúhlasenia štúdie  „Štitáre 

IBV – Dolné Mokriny /Urbanistická štúdia/“ pre záhradkársku zónu Dolné Mokriny v 

lokalite „H“ 

 

Poslankyňa Valéria  Kurucová : ohľadne tohoto bodu so spoločnosťou IVIS sme nemali 

stretnutie ,stretnutie bolo s pani právničkou Jóžovou  Boreckou , ktorá riešila niečo úplne iné, 

nie výmeru 65 821m² na návrh svojho klienta. So spoločnosťou IVIS sme sa nestretli, majú 

vypracovanú textovú aj grafickú časť, ale nedodržali uznesenie ,kde bolo predloženie 

urbanistickej štúdie minimálne v 2 alternatívach .Lokalitu ,,H“ s výmerou 

65 821m² predložili len v jednej variante ,potom ako celok, s ktorým sme my nesúhlasili 

predložili v 2 variantoch. Grafická a textová časť majú slúžiť ako podkladový materiál k 

zmenám a doplnkom. Stretli sme sa aj s pánom Ing. Miziom  spoločnosťou IVIS nie. Dve 

varianty mi tam chýbajú, veľmi málo zelene, koeficient zastavanosti je vysoký ,až 

35%,výmera pozemkov okolo 401m²,cca 4 áre, náš predpoklad, aby bolo územie jednotné. Je 

to ďaleko od centrálnej časti, od škôlky, chýba tam polyfunkčný priestor .Ak to má slúžiť ako 

podklad k budúcim zmenám a doplnkom ,textovú časť musia zmeniť. Navrhujem namiesto 

slova  schvaľuje slovo  berie na vedomie s pripomienkami. 

Poslanec Michal Beňo: určite nechceme vytvoriť nocľaháreň  pre ľudí ,je to veľký priestor. 

Bol som pozrieť aj iné lokality, kde je vytvorený spoločný priestor ,mini park , aby sa mali 

ľudia kde stretávať. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 35/2021 

 

K bodu č.14: Žiadosť spoločnosti REAMIL group s.r.o. Nitra  o posúdenie 

Urbanistickej štúdie – ŠTITÁRE, IBV – POD LESOM – MAJERSKÉ s dátumom 

04/2021, parcela reg. „C“ č. 1064/233, druh pozemku ostatná plocha o výmere 5 935 m2 

 

K tomuto bodu nikto nemal pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 36/2021 
 

K bodu č.15: Schválenie opravy miestnej komunikácie Kolíňanská, prepojovacia 

Jókayho – Ku Gáborke a Nagyova / k Bažantnici/ na základe cenového prieskumu  zo 

dňa 18.11.2020 v sume  59 018,71 EUR z rezervného fondu  firmou RENOVIA, s.r.o., 

Lieskovec 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš :podľa mňa si tieto cesty zaslúžia opravu, sú v dezolátnom stave, 

sú tam všetky inžinierske siete vrátane kanalizácie a takéto cesty sa vždy asfaltovali. 

Poslanec Michal Beňo: ani v prípade tohto výberového konania nebola pozvaná stavebná 

komisia ani poslanci. Navrhujem na túto zákazku zabezpečiť stavebný dozor. Ešte pred 

samotnou realizáciou zorganizovať stretnutie poslancov, stavebného dozoru a zástupcu obce, 

aby sme si prešli ulice a vydiskutovali, čo idú robiť, ako to chcú robiť, aby sme 

minimalizovali škody. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová : Z analýzy miestnych komunikácií, na ktorých sme sa zhodli a 

odsúhlasili sme si ich vyplýva, že tieto 3 cesty vychádzajú ako prioritné  a každá jedna riešená 

asfaltom. 
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Tento bod bol prijatý uznesením č. 37/2021 
 

K bodu č.16: Odsúhlasenie žiadosti Michala Raisa o zmenu územného plánu Dolné 

Štitáre na pozemku  parciel registra „C“ č. 279, druh pozemku záhrada o výmere 144 

m2 a č. 280, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 223 m2 v 

katastrálnom území Dolné Štitáre 

 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš :momentálne nevidím dôvod na rozšírenie územného plánu 

pretože máme cca 70 hektárov na IVB. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 38/2021 

 

K bodu č.17:Schválenie návrhu darovacej zmluvy  nehnuteľnosti (Majerská ulica) 

parcela reg. „C“ č. 1064/1, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1 571 m2 v 

katastrálnom území Dolné Štitáre a kúpnej zmluvy, ktorej predmetom kúpy sú stavby – 

stavebné objekty ( komunikácia, verejné osvetlenie, zásobovanie územia pitnou vodou, 

odvedenie dažďových vôd z územia vo výške 4,- Eurá 
 

Predsedajúca udelila slovo p. Cimrákovi (darca nehnuteľnosti), bez ohľadu na to, čo prijmete, 

momentálny stav sa nezmení, všetko je skolaudované  

Poslanec Ing. Daniel Pindeš: momentálne OZ nemôže schváliť Váš návrh, pretože v minulom 

zastupiteľstve sme sa zhodli ,že takéto dary v prospech obce sa budú prijímať podľa nejakých 

štandardov ,ktoré do dnešného dňa obec nevypracovala, nedala vypracovať. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová : nehovoríme ,že to neschvaľujeme, ale odročujeme   a ako 

predsedkyňa návrhovej komisie žiadam odročiť tento bod, v minulom zastupiteľstve prijali 

uznesenie a toho by sme sa mali držať ,aby sme sa nedostali do problémov 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 39/2021 

 

K bodu č.18:Kúpa obecného automobilu v sume do 20 000,-EUR spojené s nákladmi 

súvisiacimi s údržbou z rezervného fondu 

 

Poslankyňa Renáta Godárová: Ja som za to, aby obec mala vlastné auto, lepšie sa tam dajú 

odpísať náklady a je to aj viditeľnejšie. Každá obec má už  .Som za kúpu nového, vzhľadom k 

tomu, že 3 roky sa netreba starať o auto. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová :Chcem sa opýtať kto bol navrhovateľom tohto uznesenia a kto 

navrhol sumu. Neviem, či sa robil nejaký prieskum, pretože podľa mňa je to veľmi veľa. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš : V dnešnej dobe, keď pani starostka je  dlhodobo na PN  si 

myslím, že nie je dôvod investovať do kúpy automobilu. Navrhujem túto problematiku riešiť, 

keď sa p. starostka vráti z PN, možno na budúce vedenie obce, riešiť to spôsobom lízingu. 

Poslanec Michal Beňo: viackrát bol OÚ vyzvaný ,aby pripravil  kvalitnú smernicu ohľadne 

využívania motorového vozidla, veľa ľudí vie a sleduje výdavky na cestovanie a nie ideálnu 

transparentnosť. 

Predsedajúca :vyzvala poslancov na iný návrh, vzhľadom k tomu ,že počas PN p. starostky 

zamestnanci využívajú vlastné motorové vozidlo a nemajú náhrady. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 40/2021 
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K bodu č.19:Realizácia projektu „Spevnené plochy pri kostole, Štitáre“ firmou 

ROADTRANS NITRA z miestneho rozvoja v sume 17 534,92 EUR 

 

Poslanec Ing.Daniel Pindeš: realizácia  projektu ,,Spevnené plochy“ ,takto sa originálne volá 

tento projekt .Celé to začalo 24.6.2020 ,kde bola podaná žiadosť OZ od občanov o 

vybudovanie parkoviska pri cintoríne .Bol na to vypracovaný projekt .Tento projekt sa nikto 

neunúval dať na schválenie krajskému dopravnému inšpektorátu ani RSÚC na vyjadrenie. 

Časom sa prišlo na to, že ten projekt bol nakreslený od stola projektantom, ktorému boli 

poskytnuté nejaké informácie ohľadne parcely, ktoré v konečnom dôsledku neboli pravdivé 

,lebo keď sa malo začať s realizáciou tohto projektu, tzv .prípravných prác, čo je urobené aj, 

keď nie je  dokončené na tvare miesta sa prišlo na to, že ten projekt nie je realizovateľný 

pretože tam nejaký rozmer nesedí, nesedia počet parkovacích miest, uhly, nedal sa osadiť 

projekt  a miesto. Došlo sa aj na to , že pani starostka bez vedomia posúvala plot so susedom a 

počas realizácie projektu ,,Spevnené plochy parkoviska“ Následne prišlo k obstarávaniu na 

základe čoho boli na niektorých poslancov podávané trestné  oznámenia, konkrétne aj na 

moju osobu za nezmysli ako zneužitie právomoci verejného činiteľa, nezákonné 

obohacovanie , samozrejme zo strany vyšetrovateľa a prokuratúry to bolo zmietnuté zo stola. 

Chcem poukázať na to , že ten projekt bol na svete, v júni sa to malo ísť realizovať za 

25000€.Toto ja považujem za zneužitie právomoci verejného činiteľa, že sa takýto projekt 

sme v 21.storočí,toto sa proste nerobí. zaplatil  z financií obce bez schválenia a vyjadrenia 

dotknutých orgánov. Parkovisko pri hlavnej ceste III.triedy sa dá považovať za cestnú stavbu. 

Počas doby, keď som zastupoval pani starostku, ja som bol  prvý, ktorý požiadal ,aby sa k 

tomu vyjadril dopravný inšpektorát ,či projekt ,,Spevnené plochy parkovisko.“, je  takto 

realizovateľné, Jednoznačná odpoveď bola zamietavá, vzhľadom k tomu,  že je to veľmi 

nebezpečný úsek .Dopravný inšpektorát to zamietol. Spôsobom  verejného  obstarávania  sa 

nestotožňujem .Už na  marcovom zasadnutí bolo jasné,  že vysúťažená  firma PREMONA 

odstúpila a nikto nás o tom neinformoval. Ja určite nesúhlasím so žiadnou sumou na 

realizáciu takéhoto parkoviska. Trvám na tom ,aby obec našla vhodné riešenie pre vjazd a 

výjazd spolu s projektantom Ing .Gontkom .Vhodné riešenie by bolo zrealizovanie výjazdu z 

opačnej strany cez chodník, ale vzhľadom k tomu, že ten chodník bol realizovaný z dotácie, 

nie je možné doň zasahovať, kvôli finančnému krytiu, ktoré doteraz obec neobdržala. 

Predsedajúca: V žiadosti, ktorú poslal pán poslanec Ing. Pindeš na krajský dopravný 

inšpektorát bola zle zadefinovaná šírka prístupovej komunikácie 2m.Pričom najužší bod má 

4m a najširší bod vjazd 6m.Ďalšie zle zadefinované vyjadrenie, že parkovisko má byť 

napojené do križovatky na účelovú komunikáciu. Parkovisko nikdy nemalo byť napojené 

priamo na komunikáciu. Krajský dopravný inšpektorát to nezamietol žiadali dopracovať 

potrebné podklady, čo fyzicky vyzerá ako cesta/to čo vedie na cintorín/je evidovaný ako 

pozemok, čiže sa k tomu ani nemali čo vyjadriť a od cesty III.triedy je chodník, čiže priamo 

sa nedotýka plochy. V celej dotknutej lokalite treba vytvoriť  najbezkolíznejšie  podmienky 

organizácie dopravy pre všetkých účastníkov cestnej dopravy. 

Ak to podlieha schvaľovaniu krajsk. polic  .inšpektorátu, som za to aby prišla osoba, ktorá sa 

nám k tomu vyjadrí, za akých podmienok je to možné zrealizovať. My nemôžme obviniť  

niekoho ,kto dá vypracovať projekt, zodpovedná je osoba, ktorá vypracuje projekt a má na to 

pečiatku. Apelujem na všetkých nás ,aby sme boli súčinný a našli riešenie. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš :verejné obstarávanie je možné zrušiť ak sa zistí,  že prišlo k 

podstatnej zmene. Ak sa nič nezmení v zákazke možno pokračovať ,ak firma Roadtrans s tým 

bude súhlasiť. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová :vlani, keď sa to dávalo do zasadnutia OZ a neodsúhlasili sme 

to ,boli sme najhorší v obci, ale časom ľudia pochopia, že to bolo veľmi dobré. Pri takýchto 

projektoch je dôležité mať od dotknutých orgánov aspoň predbežný súhlas. 



                                                 
 

10 

 

Poslanec Michal Beňo: boli sme na  stretnutí ,kde bol aj projektant, zástupca slovenskej 

správy ciest , ktorý  jednoznačne  povedal, že túto cestu ako vjazd a výjazd  na parkovisko   

nikdy nepovolí .Je to nebezpečné. Stavebná komisia sa zhodla , že toto dielo sa bude robiť na 

2 časti a podľa toho sme do toho projektu aj išli .Prvá časť je zrealizovaná a aj napriek tomu  

nie je vyplatená. 

Predsedajúca: upovedomila pána poslanca Michala Beňa , že stavebná komisia sa nemá čo 

rozhodovať , môže len odporúčať. 

Predsedajúca udelila slovo p. Alešovi  Urbánekovi ,ktorý je členom stavebnej komisii 

vyjadriť sa k návrhu 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 41/2021 

 

K bodu č.20: Odsúhlasenie úhrady nákladov spoločnosti ROADTRANS NITRA, 

s.r.o.,  vo výške 3 681,99EUR a úhradu faktúry č. 20200151 od firmy STAVBY NITRA 

s.r.o. vo výške 498,00EUR a pokladničný blok firmy Žibrica s.r.o. vo výške 33,48 EUR 

za realizáciu na parcele reg. C č. 22, vedené na LV 1736 vo vlastníctve obce 

 

K tomuto bodu neboli pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 42/2021 

 

K bodu č.21: Žiadosť o opravu prístupovej cesty na ulici Pod Agátmi v úseku od 

hlavnej asfaltovej komunikácie po vstup na spevnenú cestu zámkovou dlažbou 
 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš :žiadam doplniť bod C, že OZ schvaľuje opravu podľa uznesenia 

č.55/2020 Analýza miestnych komunikácií a možnosti frézovaného asfaltu. 

Poslanec Michal Beňo: tá cesta bola opravená frézovaným asfaltom pred 1,5 rokom a na 

základe dažďov a vjazdu, ktorý má pán Bulla došlo k poškodeniu tej istej cesty .Pri každom 

väčšom daždi sa tá rúra upcháva a poškodzuje aj hlavnú cestu .Musíme jednať s pánom ,je to 

solventný podnikateľ, má stavebnú firmu, my máme zámkovú dlažbu a môže ten začiatok 

spraviť. On spôsobuje problémy. 

Predsedajúca :tá voda a tie smeti nie sú p.Bullu, sú to smeti, ktoré tam 30rokov vyvážali 

občania obce, pretože sa to tak robilo. Keď sa tam dávala rúra, tam nebol žiaden rigol ,boli 

tam tony smetí v dľžke asi 30m takže tá rúra ,ktorá tam je vložená postačovala . 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš : predtým ako tam prišiel pán ,bol tam rigol, ktorý si vytvorila 

príroda rokmi. Nie je možné ,aby si tam niekto dal 10-20cm rúru. Vďaka tomu sa nám to 

vypomstilo. 

Poslankyňa Valéria  Kurucová : ja navrhujem jednanie s pánom Bulom o opravu toho.  Ja som 

tú lokalitu v minulosti riešila s p.Berecovou ,viem,  že tie pozemky sú poposúvané, cíp na 

začiatku je Štátnych lesov, s ktorými by mala mať obec zmluvu. Ja som za to, aby bola cesta 

riešená podľa prijorít miestnych komunikácií ,ale najprv treba jednať s p.Bullom. 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 43/2021 

 

K bodu č.22:Návrh na vypracovanie štúdie prevedenia realizovateľnosti nového 

pódia  so železobetónovou konštrukciou v sume do 1 500,-EUR z prebytku rozpočtu obce 
 

Predsedajúca: tento návrh som dala ako  predsedkyňa  kultúrnej komisie vzhľadom k tomu ,že 

to bola požiadavka aj zo strany členov komisie , kvôli zlému stavu pódia .Navrhujem statický 

posudok , riešenie do budúcna. 
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Poslankyňa Renáta Godárová: ja som to už aj v minulom zastupiteľstve v interpelácii 

navrhovala , pretože je to v zlom stave. 

Poslankyňa Valéria Kurucová: nerozumiem tomu ,prečo na všetko musí byť odsúhlasený 

projekt. Nestačilo by vyžiadať 3 cenové ponuky od firiem alebo SZČO, čo oni  navrhujú  

a podľa toho sa rozhodnúť .Statik nie je potrebný. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš: neviem, či projekt je správne slovo, ja by som oslovil 3 

potenciálnych dodávateľov, firmy na vypracovanie návrhu s cenovou ponukou. 

Poslanec Michal Beňo: navrhujem vypracovanie štúdie realizovateľnosti 

Predsedajúca udelila slovo p. Alešovi  Urbánekovi ,ktorý je členom stavebnej komisii 

vyjadriť sa k návrhu 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 44/2021 

 

K bodu č.23:Návrh na odsúhlasenie obecnej parcely pre účely vybudovania kovového 

srdca na zber „PET vrchnákov“ v sume 600,- EUR zprebytku rozpočtu obce 
 

Poslankyňa Renáta Godárová: toto uznesenie som navrhla ,všetko okolo toho som prezistila, 

pretože je to pekná myšlienka, viaceré obce to už majú a takto pomáhajú. Viacerí ľudia z obce 

sa ma pýtali ,prečo aj my nemáme niečo ,kde by aj oni mohli nosiť vrchnáky a tak pomáhali. 

Poslankyňa Valéria Kurucová: ohľadne takýchto zbierok som sa informovala,1t je cca 150€-

200€,je to dosť málo, kto sa o toto bude starať, keďže my  zamestnancom nemôžeme prikázať 

Poslanec Michal Beňo: ja by som navrhol lacnejšiu alternatívu ,napr. plastovú nádobu 

umiestiť pri OÚ,600€ je dosť veľa , ale radšej by som takúto charitatívnu akciu robil formou 

bazáru , ako sme to zvykli robiť aj v škôlke. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 45/2021 

 

K bodu č.24 Žiadosť od TJ FC Dolné Štitáre  o zmenu využitia dotácie poskytnutej 

na činnosť klubu na rok 2021 a použitie zostatku finančných prostriedkov z roku 2020 v 

sume 3 700,-EUR 
 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš: čo mám informácie ,TJ chce zmenu účelu dotácie z toho dôvodu, 

že chce dať vypracovať projekt na šatne pre športovcov. Ja som už minulý rok apeloval na p 

.Milotu Magovú , aby si dala takúto žiadosť o zmenu vzhľadom k tomu ,že počas Covidu sa 

nehralo. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 46/2021 

 

K bodu č.25: Vypracovanie projektovej dokumentácie na Jahodovú ulicu v sume 

4 000,- EUR 

 

Poslankyňa Renáta Godárová: vzhľadom k tomu, že táto ulica  má všetky inž. siete a 10 rokov 

sa o ňu starajú obyvatelia tejto ulice je vhodné investovať do takéhoto riešenia. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš sa dotazoval, čoho sa projekt na cestu  týka. 

Predsedajúca: je zohľadnené viacej parametrom, dĺžka a šírka cesty ,odvodnenie, chodník, 

zelený pás .Kvôli určeniu cenovej ponuky na projekt je potrebné geodetické zameranie 

polohopis a výškopis .Ten vychádza cca 300€-350€. 

Poslankyňa Valéria Kurucová: navrhujem  geodetické zameranie  polohopis, výškopis 
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Poslanec Michal Beňo: chápem to, bývaš na tej ulici ,máš o to záujem. Vieš si predstaviť, že 

táto suma 4000 € pôjde z tvojich poslaneckých odmien? Lebo to tu nebolo povedané. Ak áno , 

nemám voči tomu pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 47/2021 

 

 

 

 

K bodu č.26: Žiadosť obyvateľov ulice Jahodová o opravu príjazdovej cesty p.č. 

1151/17 asfaltom 

 

Tento bod sa presúva do budúceho zastupiteľstva. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 48/2021 

 

 

 

K bodu č.27: Úprava ulice Pri Kaplnke  frézovaným asfaltom v sume 1 500,-EUR  

 

Predsedajúca informovala prítomných o zamietavej odpovedi ohľadne spoluúčasti 

financovania  ulice  zo strany LESY š.p. ,osobné jednanie neprebehlo a o vyjadrení od 

p.Hermanovej (JPÚ),že je veľmi nepravdepodobné ,že sa bude cesta posúvať skôr rozširovať. 

Obec poslala aj žiadosť na RSÚC ohľadne vyčistenia jarku popri hlavnej ceste medzi ulicami 

 Pri Kaplnke a Jahodová ulica. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš : v minulom zastupiteľstve ste od nás žiadali súhlas o úpravu 

vašej cesty frézovaným asfaltom ,ktorý máte. Čakalo sa na stanovisko p.Hermanovej, a na 

základe toho Vám dnes udelíme súhlas, že si to môžete robiť a do tej hodnoty ,ktorú ste 

žiadali Vám poskytneme asfalt za predpokladu, že frézovaný asfalt bude a to bude.  

Predsedajúca doporučujem v prípade jednania s LESY š.p. o poskytnutí mechanizmov 

stanoviť dátum, ktorý by mal súvisieť s dodaním asfaltu 

Poslanec Michal Beňo : v prípade úpravy dbajte na technické riešenie ,aby bola cesta 

odvodnená 

Predsedajúca udelila slovo p. Kuťkovi a p.Kováčovi obyvatelia tejto lokality 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 49/2021 

 

 

K bodu č.28 Odsúhlasenie Dodatku č. 11 k Zmluve o službách vo verejnom záujme zo 

dňa 16.02.2010 v znení dodatkov č. 1-10 v mestskej autobusovej doprave dopravcom 

ARRIVA Nitra, 
 

Predsedajúca :k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 50/2021 

 

 

K bodu č.29 Rozšírenie verejného osvetlenia na Viničnej ulici  v sume 5 400,-EUR z  

prebytku 
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Poslankyňa Renáta Godárová  : mám otázku na p. Beňa, prečo ideme schvaľovať osvetlenie 

za takúto sumu ,keď si navrhoval aj iné led svetlá, lacnejšie ďalej sa pýtam, prečo dávame 

osvetlenie na Viničnú  ,aj iným uliciam chýba osvetlenie napr. Zámoyského, prečo dávame 

všetko na jednu ulicu   

Poslanec Ing. Daniel Pindeš: toto osvetlenie musí realizovať koncesionár, nerobí sa verejné 

obstarávanie. Určite tie druhé svetlá budeme skúšať niekde v centrálnej zóne a ulica Viničná 

si podala žiadosť. 

Predsedajúca: ulica Zámoyského ani netuší, že potrebuje podávať žiadosti ohľadne ulice alebo 

osvetlenia, mysleli si, že komisia, ktorá mapovala ulice to bude riešiť. V minulom 

zastupiteľstve sme odsúhlasili úpravu tejto komunikácie , pretože to bola pre nich priorita 

a teraz žiadajú osvetlenie. Myslím si ,že by sme mali riešiť súbežne viacej ulíc, napr. jedna 

ulica asfalt, druhá osvetlenie ,ďalšia projekt na kanalizáciu .Nie všetko na jednu. 

Poslanec Michal Beňo: to je neznalosť zákona, ale určite do budúcna by sa týmto mala 

komisia zaoberať, urobiť finančný plán,  ale tento rok obec ušetrila dosť peňazí ,tak nech sa to 

robí. 

Poslankyňa Valéria Kurucová: My si nemôžeme všetky problémy a neresti tlačiť pred sebou, 

treba niečo riešiť, ja tomu nerozumiem, prečo občania nevedia, že treba žiadať, na to je OZ 

aby vyjadrilo slovo. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 51/2021 

 

 

K bodu č.30 : Nákup frézovaného asfaltu pre potreby obce Štitáre v množstve 500 ton 

za cenu 7,38 EUR  

 
K tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 52/2021 

 

K bodu č.31 Potvrdenie uznesenia č. 15/2021 „Schválenie návrhu VZN č. 2/2021 

Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štitáre“ 

 
K tomuto bodu neboli pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 53/2021 

 

 

K bodu č.32 Potvrdenie uznesenia č. 17/2021 „Schválenie návrhu VZN č. 4/2021 

Zásady umiestňovania informácií právnických a fyzických osôb vykonávajúcich 

podnikateľskú činnosť  na webovom sídle obce Štitáre „ 
 

Predsedajúca :navrhujem, aby žiadosť bola k dispozícii na web sídle obce, aby bola každému 

k dispozícii  a taktiež navrhujem, aby túto agendu spravoval IT pracovník, ktorý bude vkladať 

požadované logo. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš : je to veľmi ľahký spôsob vkladania údajov na web obce, nie je 

potrebný IT pracovník. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 54/2021 
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K bodu č.33 Dopravné značenie pre otočisko MHD 

Poslankyňa Valéria Kurucová: toto uznesenie som dávala ,aby sa doriešila situácia pred 

obchodom so spoločnosťou Lemus, ktorá nám robila pasport v ktorom je vyznačené 

šráfovanie. 

Aby tam nestáli autá, pretože sa sťažuje ARRIVA, autá bránia otočeniu autobusu 

Poslanec Michal Beňo: snažíme sa iniciovať stretnutie boli sme oslovený spoločnosťou 

ARRIVA, kvôli kolíznym situáciám. 

Predsedajúca: ja som hovorila s pánom Musilom, ktorý nám robil pasport a spomínal, že prvý 

podnet bol zo strany ARRIVA, aby navrhol riešenie pred obchodom, vzhľadom k tomu, že 

robil v obci pasport a autobusy majú problémy s otáčaním a státím. Navrhol takéto riešenie: 

zorganizovať stretnutie všetkých dotknutých orgánov, nájsť spoločné riešenie, navrhnúť 

vhodné značenie, prípadne ostrovček pre nastupujúcich, ale riešiť to ako celok-projektom 

aspoň v prvej fáze. Realizácia samostatného projektu sa môže rozdeliť. 

S týmto návrhom všetci poslanci súhlasili. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 55/2021 

 

K bodu č.34 Zvolanie stretnutia s predstaviteľmi COOP JEDNOTA  SD Nitra   

 

Tento bod súvisí s bodom č.33.,pripomienky boli prerokované v bode č.33. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 56/2021 

 

K bodu č.35 :Stavebná uzávera v lokalite Majerské „G“ z dôvodu vykonania 

jednoduchých pozemkových úprav   
 

Predsedajúca: konštatovala ,že to  nie je v kompetencii obecného zastupiteľstva, je to    

v kompetencii stavebného úradu. 

Poslanec Ing. Daniel Pindeš :apelujem na obecný úrad- stavebný úrad, aby dodržiaval všetky 

podmienky, ktoré JPÚ vyžaduje ,ktoré zadefinoval okresný úrad. V prípade pochybenia, to 

budem riešiť  zákonným spôsobom. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 57/2021 

 

K bodu č.36 :Žiadosť spoločnosti Orange Slovensko a.s. o skvalitnenie, zosilnenie 

signálu a pokrytie GSM 

 
K tomuto bodu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Tento bod bol prijatý uznesením č. 58/2021 

 

K bodu č.37:Informácia zo zasadnutia Ponitrianskeho združenia obcí pre separovaný 

zber odpadov (PZO) 

 

Predsedajúca: zmenou legislatívy v nakladaní s odpadmi, s platnosťou od 01.07.2021 nastáva 

povinnosť separácie kuchynského odpadu. Obec je povinná zabezpečiť odvoz  takéhoto 

odpadu. 
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Po dohode väčšiny členských obcí PZO od 01.07.2021 ,najneskôr s účinnosťou od 01.08.2021 

sa kuchynský odpad z našej obce bude vyvážať s použitím smetných nádob hnedých na BIO 

odpad 1-krát do týždňa. 

 

K bodu č.38:Rôzne 

 

Predsedajúca informovala poslancov o podanej žiadosti zo strany obce na  SPF , záujem 

o bezodplatný prevod pozemkov  - Ulica Viničná. Čaká sa na odpoveď. 

 

Obecné zastupiteľstvo  bod  v rôznom berie na vedomie. 
 

 

 

K bodu č.39:Diskusia 
 

V diskusii vystúpili so svojimi pripomienkami k bodom rokovania: 

 Poslanci 

 Prítomní - p.Kuťka ,obyvateľ ulice Pri Kaplnke 

                 -p.Kováč ,obyvateľ ulice Pri Kaplnke 

                - p.Lauro, obyvateľ ulice Majerská 

                - Aleš Urbánek, občan ,člen stavebnej komisie  

                - p.Cimrák 

                - p.Debnárik, ohľadne skateparku 
 

Obecné zastupiteľstvo v Štitároch berie na vedomie informácie tak, ako odzneli v bode Diskusia. 

 

K bodu č.40: 

 
Predsedajúca poďakovala prítomným za účasť na 2.zasadnutí obecného zastupiteľstva 

v Štitároch . 

 

 

 
Starostka obce                                                             ---------------------------------------- 

                                                                                           Ing. Zuzana Vinkovičová 

 

                                                                                                vz .Katarína Kóšová 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice                    ------------------------------               ----------------------------- 

                                                                Ing.Daniel Pindeš                         Renáta Godárová 
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Zápisnicu vyhotovila poslankyňa Kóšová 

Vyvesené : 

Zvesené : 


